
Zápis z jednání školské rady ZŠ Meteorologická ze dne 28. 6. 2021 

 

 

Přítomni: 

K. Černá, Z. Horčík, B. Janhubová Ehlenová, B. Jungwiert, V. Keller, I. Kopecká, M. Korbel, 

P. Zmátlík 

 

Omluven: 

R. Řezanka 

 

Program jednání: 

 

1. Schválení změny školního řádu – vnitřního řádu školní družiny 

2. Informace o školním klubu a jeho řádu 

3. Různé - situace v třídách Montessori 

4. Prohlídka budovy školy 

 

 

Průběh jednání: 

 

1. Změna vnitřního řádu školní družiny zohledňuje změnu organizační struktury školy, zánik 

funkce vedoucí vychovatelky a převedením jejích kompetencí na zástupce ředitele školy. Dále 

dochází ke změnám v podmínkách přijetí do ŠD a nově jsou upraveny podmínky uvolnění ze 

ŠD, vyzvedávání ze ŠD a odhlášení ze ŠD. O těchto změnách proběhla diskuze, byly navrženy 

drobné úpravy formulací a z hlediska bezpečnosti doporučeno vázat mimořádné uvolnění ze 

ŠD na zabezpečené zprávy v EŽK (Bakaláři) spíš než na nezabezpečený e-mail. Výsledek 

hlasování o upraveném vnitřním řádu školní družiny 8 pro, nikdo se nezdržel ani nebyl proti. 

2. Panem ředitelem byla podána informace o školním klubu, byla diskutována dobrovolnost 

návštěv, na rozdíl od ŠD škola nehlídá a nevynucuje přítomnost dítěte, pouze eviduje časy 

příchodu a odchodu. 

3. Různé – dotaz na situaci v třídách Montessori po odchodu 2 učitelek, zájem rodičů o jejich 

náhradu. Pan ředitel ujistil o zájmu školy pokračovat v programu Montessori, popsal 

probíhající hledání nových učitelek v těchto třídách a přislíbil průběžné informování o jeho 

výsledcích, průběžný stav je nadějný, jedna učitelka je dohodnuta a probíhá jednání s další. 

Dále popsal připravená náhradní řešení, pokud se jednání nezdaří.  

4. Další dotaz v bodu různé se týkal obav zaznívajících od rodičů dětí z nastupujících prvních tříd, 

ve školkách se šíří obavy z výuky ve třídách s velkým množstvím dětí s odlišným mateřským 

jazykem. Pan ředitel objasnil systém výuky výlučně v českém jazyce, případné potřebné 

tlumočení s využitím asistentů pedagoga.   

5. Poslední téma v bodu různé byl stav podlahových krytin (lina) měněného v posledních 2 letech, 

neustále se z něj uvolňuje velmi silný chemický zápach, který silně zhoršuje podmínky pro 

výuku, po vyvětrání je po krátké době znovu přítomen. Dodavatel lina předložil atesty o 

hygienické nezávadnosti, prostředí ve třídách je ale v současném stavu pocitově nevhodné pro 

výuku. Členové ŠR se shodli na nutnosti výměny lina v postižených třídách. 

6. Na závěr jednání proběhla prohlídka obou budov školy s vysvětlením plánovaného rozmístění 

tříd a potřebných úprav místností.  

 

 

V Praze, dne 28. 6. 2021 

 

Zapsal: Zdeněk Horčík 

 

Ověřil: Bruno Jungwiert 


